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PROTOKÓŁ 

obrad IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 17 grudnia 2024 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000    

Zakończenie obrad o godz. 1250 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni - 12 

Radni nieobecni  - 3 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Nagraba otworzył obrady IX sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji 

(uchwał). Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Miłakowie na 

2025 r. 

6. Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 2025 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) dzierżawy mienia komunalnego; 

b) określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym przewozie 

osób na obszarze Gminy Miłakowo; 

c) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna 

zatrudnionego przez Gminę Miłakowo; 

d) ustalenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna 

zatrudnianego przez Gminę Miłakowo oraz zasad jego ustalania; 

e) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego 



2 

strażakom ratownikom oraz kandydatom na strażaka ratownika 

jednostek ochotniczej straży pożarnej z terenu gminy Miłakowo; 

f) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miłakowo na lata 2022-2030; 

g)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2025-2037; 

h)  uchwalenia budżetu Gminy Miłakowo na 2025 r.; 

✓ odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

✓ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej; 

✓ odczytanie opinii stałych komisji Rady Miejskie w Miłakowie; 

✓ dyskusja nad projektem budżetu; 

✓ głosowanie nad projektem budżetu; 

i)  zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2024-2037; 

j)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2024 r. 

8. Interpelacje radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

 Na Salę Narad przybyła radna Wioletta Kur. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 26.11.2024 – 

17.12.2024; 

Burmistrz Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Atrachimowicz - w związku z podniesieniem stawki za 

wypełnianie wniosku do programu Czyste Powietrze z kwoty 100 zł do 1.700 zł, 

zapytał czy istniałby możliwość wyłonienia z urzędu osoby, która będzie 

odpowiedzialna za pomoc w przygotowaniu wniosku.  

Burmistrz Miłakowa – do tej pory stawka za wypełnienie wniosku wynosiła 100 

zł. Dzisiaj rzeczywiście stawka ma wzrosnąć do kwoty 1.700 zł. Jest to stawka o 

której można rozmawiać, bo przy stawce 100 zł nie było racjonalne zatrudnianie 
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dodatkowego pracownika czy obciążanie obecnych nowymi obowiązkami.  Nowy 

program rozpocznie się od 1 kwietnia 2025 r. NFOŚ chce wprowadzić tzw. 

operatorów. Funkcja ta będzie wdrożona zarówno w gminach, jak i przez 

podmioty prywatne. Jeżeli zainteresowanie programem będzie duże to będzie się 

zastanawiać nad zatrudnieniem osoby – operatora odpowiedzialnego za 

wypełnianie wniosków. 

Zastępca Burmistrza dodała, że w urzędzie nigdy nie zdarzyło się odmówić 

pomocy osobom przy sporządzaniu wniosku. 

Radny Zbigniew Atrachimowicz zapytał czy podjęto jakieś działania w sprawie 

Citaslow. 

Burmistrz Miłakowa w chwili obecnej gmina Miłakowo jest na etapie rozmów. 

Radny Robert Udała zapytał czy radni mogą otrzymywać w wersji papierowej 

informacje z pracy między sesjami Burmistrza Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa nie widzi powodów, aby udostępniać te notatki dla 

radnych. 

Radny Robert Udała zapytał na jakim etapie jest przetarg na przewóz osób.  

Burmistrz Miłakowa – procedury uruchomienia publicznego transportu 

zbiorowego odbywają się na zasadzie negocjacji, a nie przetargu. W chwili 

obecnej procedury są wdrażane.  

Radny Zbigniew Atrachimowicz zaproponował, aby na terenie po byłej 

kotłowni otworzyć stację benzynową. 

Radny Józef Pełka dodał, że w grudniu odbyła się coroczna zbiórka żywności 

zorganizowana przez CARITAS. Zebrana żywność trafiła do 35 rodzin z terenu 

Gminy Miłakowo. Brało w niej udział 30 wolontariuszy ze szkoły podstawowej 

oraz ze szkoły specjalnej za co serdecznie podziękował. 

Radna Mariola Wiśniewska wystąpiła z wnioskiem o wycofanie z porządku 

obrad punktu 7a – dzierżawa mienia komunalnego.  

Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek o wycofanie punktu z 

porządku obrad powinien być przedstawiony w punkcie 2. W chwili obecnej został 

on zatwierdzony, ale radna może ponowić wniosek przy punkcie 7a. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 5 Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Miłakowie na 2025 r. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Spraw Społecznych, 

Pan Zbigniew Atrachimowicz przedstawił plan pracy komisji na 2025 r. 

Plan Pracy  

wg załącznika 3 do protokołu 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów, 

Pani Marta Obiała przedstawiła plan pracy komisji na 2025 r. 

Plan Pracy 

wg załącznika 4 do protokołu 

Ad. 6 Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 

2025 r. 

Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady Miejskiej na 2025 r. 

Plan Pracy 

wg załącznika 5 do protokołu 

Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) dzierżawa mienia komunalnego; 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radna Mariola Wiśniewska złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad 

niniejszego punktu. 

Nie zgłoszono więcej wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej Marioli 

Wiśniewskiej. 

W wyniku głosowania radni stosunkiem głosów 10-za, 1-wstrzymujący, 0-przeciw 

poparli wniosek radnej Marioli Wiśniewskiej.  

Przewodniczący Rady w związku z powyższym przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

b) określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym 

przewozie osób na obszarze Gminy Miłakowo; 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło-Alaamerii – w imieniu Burmistrza 

Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznik Nr 6 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia przepisów 

porządkowych w gminnym regularnym przewozie osób na obszarze Gminy 

Miłakowo została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/65/2024 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

 c) ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego 

opiekuna zatrudnionego przez Gminę Miłakowo; 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło-Alamerii – w imieniu Burmistrza Miłakowa 

– omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna zatrudnionego przez Gminę 

Miłakowo została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/66/2024 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

d) ustalenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego 

opiekuna zatrudnianego przez Gminę Miłakowo oraz zasad jego 

ustalania; 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło-Alaamerii - w imieniu Burmistrza 

Miłakowa - omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 
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Radna Aneta Machnyk zapytała o kryteria określające ilość dzieci za daną 

stawkę i kto będzie realizował tą uchwalę. 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło-Alaamerii odpowiedziała, że uchwalę 

będzie realizował Burmistrz Miłakowa. Obecnie nie znana jest liczba dzieci, 

ponieważ nabór dopiero będzie przeprowadzany. Jeżeli opiekun będzie miał do 

pomocy rodzica albo wolontariusza to może opiekować się 8-giem dzieci, 

natomiast jeżeli opiekę będzie sprawował sam, to może opiewać się 5-giem 

dzieci. W przypadku, gdy w takiej grupie znajdzie się dziecko z orzeczeniem o 

niepełnosprawności to dzienny opiekun może opiewać się 3-giem dzieci. Wynika 

to wprost ustawy. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia maksymalnej 

wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna zatrudnianego przez Gminę 

Miłakowo oraz zasad jego ustalania została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/67/2024 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

e) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego 

strażakom ratownikom oraz kandydatom na strażaka ratownika 

jednostek ochotniczej straży pożarnej z terenu gminy Miłakowo; 

Zastępca Burmistrza Aneta Gołębiewska-Kądziela - w imieniu Burmistrza 

Miłakowa - omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Radny Arkadiusz Wróbel zapytał o stawkę ekwiwalentu pieniężnego przed 

zmianą. 

Zastępca Burmistrza Aneta Gołębiewska-Kądziela – stawka wynosiła 28 zł 

za godzinę. Obecnie proponowana stawka była wnioskowana przez Ochotniczą 

Straż Pożarną w Miłakowie. 

Przewodniczący Rady dodał, że maksymalna stawka za działania ratownicze 

wynosi 43,08 zł. 
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Zastępca Burmistrza dodała, że podwyżka jest uwzględniona na poziomie 

10,71%. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom oraz 

kandydatom na strażaka ratownika jednostek ochotniczej straży pożarnej z 

terenu gminy Miłakowo została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/68/2024 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

 

f) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miłakowo na lata 2022-2030; 

Zastępca Burmistrza Aneta Gołębiewska-Kądziela - w imieniu Burmistrza 

Miłakowa - omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Miłakowo na lata 2022-2030 została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/69/2024 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

 

g)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2025-2037; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały. Poinformowała, że otrzymano pozytywną opinię z 
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Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2025-2037. 

Przewodniczący Rady odczytał powyższą opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Poprosił o pytania.  

Opinia RIO 

wg załącznika nr 16 do protokołu 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik dodała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

została zaktualizowana, ponieważ do projektu budżetu została wprowadzona 

autopoprawka, czyli ogólne wartości dochodów i wydatków uległy zmianie. 

Przewodniczący Rady zapytał czy autopoprawka wynikała ze zmiany zadań. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – zmieniły się kwoty, ponieważ w autopoprawce 

zostały również wprowadzone zadania z inicjatywy pana Burmistrza. 

Przewodniczący Rady zapytał o jaką kwotę został zwiększony projekt budżetu 

w autopoprawce wniesionej przez Burmistrza Miłakowa. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik poinformowała, że radni na wczorajszej komisji 

otrzymali zarządzenie Burmistrz Miłakowa w sprawie autopoprawki do budżetu. 

Dochody i wydatki uległy zwiększeniu o kwotę 467.544,20 zł. 

Przewodniczący Rady zapytał czy złożona autopoprawka ma oddziaływanie na 

deficyt.  

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – nie, zmieniły się ogólne wartości dochodów i 

wydatków. 

Radny Robert Udała zapytał do jakiej wysokości gmina Miłakowo może się 

zadłużyć. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik nie jest w stanie odpowiedzieć na takie pytanie. 

Gmina Miłakowo ma zachowane relacje narzucane ustawą. 

Radny Robert Udała uważa, że nie ma rozmów na temat planu spłaty długu. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik odpowiedziała, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa jest prognozą określającą spłatę długu.  

Radny Zbigniew Atrachimowicz zapytał odnośnie zmian wprowadzonych do 

ustawy o dochodach jst. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik odpowiedziała, że finansowanie ulega zmianie, 

nie ma już subwencji oświatowej, wyrównawczej jest tylko subwencja ogólna. 

Obecnie gmina największe dochody będzie otrzymywała z dochodów PIT. 

Przewodniczący Rady – rozumie zaniepokojenie radnego Roberta Udały, 

ponieważ jako nowy radny martwi się tym, że gmina ma potężny dług. Uważa, że 
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pytania radnego są uzasadnione, ponieważ chciałby wiedzieć ile gmina ma 

jeszcze marginesu do zaciągania długu. 

Radny Michał Boczulak odniósł się do wypowiedzi radnego Roberta Udały w 

sprawie zadłużenia. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w latach wcześniejszych była mowa o relacji 

kwoty długu do dochodów, uległo to zmianie. Każdy wskaźnik jest liczony 

indywidualnie. Obecnie liczony jest wskaźnik spłaty zobowiązań do dochodów, 

wyłączane są pozyskane środki z zewnątrz. Gmina Miłakowo nie przekracza 

wskaźnika. Jeżeli chodzi o relację długu do dochodów to nie ma tu takiej granicy.  

Radny Robert Udała zapytał w jaki sposób gmina przyciąga przedsiębiorców, 

żeby w gminie płacili podatki, bo z tego co słychać przewoźnicy chcą przenosić 

się do innych gmin, gdzie podatki od środków transportowych są niższe.  

Burmistrz Miłakowa obyczaj jest taki, że jeżeli wójt/burmistrz nie podnosi 

stawek podatków to nie przygotowuje projektu uchwały.  

Radny mógł złożyć taką propozycję obniżenie podatku od środków 

transportowych. Radni troszczą się o budżet gminy, a planują za 1,5 mln zł 

wybudować nową remizę w Boguchwałach, gdzie obok stoi świetlica wiejska z 

przeznaczeniem na remizę OSP w Boguchwałach.  

Przewodniczący Rady nie zgadza się z wypowiedzią Burmistrza Miłakowa w 

sprawie Boguchwał, ponieważ w tym budżecie nie ma zaplanowanych środków na 

budowę remizy OSP w Boguchwałach, jedynie została wykonana z funduszu 

sołeckiego dokumentacja projektowa. Ponadto miejscowość Boguchwały jest to 

największa wieś Gminy Miłakowo, gdzie dużo inwestycji było robionych z 

funduszu sołeckiego, a budowa kanalizacji czy świetlicy były inwestycjami 

niezbędnymi.  

Burmistrz Miłakowa poruszył temat stanu technicznego hali sportowej w 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Miłakowie. Poprosił dyrektora o przedstawienie 

ekspertyzy budynku. 

Dyrektor ZSz-P Izabela Kaszkin przedstawiła wynik ekspertyzy, z którego 

wynika, że hala nie nadaje się do użytku i musi być zamknięta. Obecny jej stan 

nadaje się do wyburzenia.  

Burmistrz Miłakowa chodzi o bezpieczeństwo dzieci uczących się w szkole. 

Gmina posiadając projekt będzie mogła starać się pozyskać środki na 

wybudowanie nowej hali, ale bez 100% dofinansowanie nie będzie w stanie tego 

wykonać. W chwili obecnej są po rozmowie z Euroregionem Bałtyk, gdzie jest 
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szansa pozyskania 100% dofinansowania o które gmina będzie wnioskować.  

Radny Michał Boczulak odniósł się do inwestycji w poprzednich kadencjach 

oraz stopnia zadłużenia.  

Radna Aneta Machnyk poprosiła, aby radni zostali w tematyce Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i poprosiła o 10 min. przerwy. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2025-2037 została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/70/2024 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

Ogłoszono 15 min. przerwy o godz. 11.35 

Wznowiono obrady o godz. 11.50 

h)  uchwalenia budżetu Gminy Miłakowo na 2025 r.; 

✓ odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z 

uzasadnieniem; 

✓ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały budżetowej; 

✓ odczytanie opinii stałych komisji Rady Miejskie w 

Miłakowie; 

✓ dyskusja nad projektem budżetu; 

✓ głosowanie nad projektem budżetu; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Burmistrza Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą 

planowanego budżetu gminy na 2025 r.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały oraz opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie uchwały budżetowej na 2025 r. 

Opinia RIO 

wg załącznika nr 19 do protokołu 



11 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Marta Obiała przedstawiła opinię komisji 

budżetu w sprawie projektu budżetu gminy Miłakowo na 2025 r.  

Opinia Komisji Budżetu 

wg załącznika nr 20 do protokołu 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Robert Udała odniósł się do zadłużenia Gminy Miłakowo. 

Przewodniczący Rady - w autopoprawce nie uwzględniono jednej inwestycji z 

przedstawionej opinii komisji budżetu, a mianowicie budowa parkingu przy 

cmentarzu w Boguchwałach. Pan Burmistrz odrzucenie zadania uzasadnił, że jest 

to działka powiatowa. Zgodził się z decyzją Burmistrza Miłakowa, ale 

zaproponował, aby te środki przeznaczyć na remont mostku w Starych Bolitach 

lub na dokończenie drogi w Rojach, która nie została dokończona. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – na wczorajszym posiedzeniu komisji zostało 

przedstawione dla radnych zarządzenie Burmistrza Miłakowa w sprawie 

autopoprawki, które zostało przegłosowane przez radnych. Ponadto Pan 

Burmistrz zgodnie z procedurą może przedstawiać autopoprawkę z własnej 

inicjatywy, jak również na podstawie wniosków otrzymanych od radnych Rady 

Miejskiej.  

Wszystkie wnioski przedstawione przez radnych zostały uwzględnione w 

autopoprawce z wyłączeniem zadania, o którym mówił Przewodniczący Rady. W 

zamian za to Pan Burmistrz wprowadził do projektu budżetu nowe zadanie, nie 

zmieniając klasyfikacji budżetowej, a mianowicie utwardzenie nawierzchni drogi 

przy MDK i Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej – opracowanie dokumentacji 

projektowej.  

Dodała, że inicjatorem projektu budżetu jest Burmistrz Miłakowa. Radni mogą 

zaproponować wnioski do projektu budżetu. Pan Burmistrz może je 

zaakceptować lub też nie. Zmiana polega na tym, że należy wskazać zadanie z 

pokryciem finansowym. Pan Burmistrz zaakceptował te wnioski wprowadzając 

zmianę w stosunku do jednego zadania. 

Przewodniczący Rady podsumował projekt budżetu gminy Miłakowo na 2025 r. 

informując, że będzie za zatwierdzeniem projektu budżetu gminy Miłakowo na 

2025 r. 

Radna Aneta Machnyk odniosła się do przedstawionego projektu budżetu, 

twierdząc, że jest to budżet bezpieczny, ponieważ zakłada kontynuacje inwestycji 

rozpoczętych. 
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Radny Robert Udała uważa, że spadek długu w tej wysokości nie jest 

zadawalający.  

Radna Jolanta Bińkuś odniosła się do słów radnego Roberta Udały, ponieważ  

przy takim długu nie należy spodziewać się szybkiej spłaty, tym bardziej że radni 

nie podnieśli podatku do zamierzonej wysokości. Propozycja wzrostu podatku od 

nieruchomości wynosiła 7%, a radni obniżyli ją do 5%. Patrząc globalnie ta 

różnica 2% nie jest znaczna dla przedsiębiorców, ale w budżecie jest potężna. 

W dyskusji zabrał głos radny Arkadiusz Wróbel oraz radna Marta Obiała. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik podkreśliła, że budżet gminy nie składa się 

jedynie z wydatków inwestycyjnych, ale również z wydatków bieżących. Budżet 

na 2025 r. zapewnia bezpieczne funkcjonowanie gminy, a głównie naszych 

jednostek. Główna realizacja zadań gminnych polega na zabezpieczenie środków 

dla oświaty, dla opieki społecznej, dla administracji, na bieżące funkcjonowanie 

dróg. Natomiast dług zaciągany jest na inwestycje. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 2 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miłakowo na 2025 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/71/2024 

wg załącznika Nr 22 do protokołu 

Salę Narad opuścił radny Józef Pełka. 

i) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na 

lata 2024-2037; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z załącznikiem Nr 3 dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 23 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2024-2037 została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/72/2024 

wg załącznika Nr 24 do protokołu 

j) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2024 r. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 25 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie 

gminy Miłakowo na 2024 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr IX/73/2024 

wg załącznika Nr 26 do protokołu 

Ad. 8 Interpelacje radnych. 

Nie złożono interpelacji. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad IX sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w 

Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:     Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady i Sołectw   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Andrzej Nagraba 


